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l. Miejsce Smierci bl. ks. Jerzego popieluszki na wlociawskiej zaporze jest jedn4
z gl6wnych wi4yt6wek woclawka, odwiedzane przez wiele osob z polski i
zagranicy. Niestety, ale oci dfuzszego czasu to miejsce ciluby rniastu nie
przynosi' Proszg Pana prezydenta o pilne prace remontowe w tym rejonie.
Komnletnie zdewastowane s4 schody do Krzy2apomnika, kt6ie zagazaj1
be?pieczeristwu pieszych. w lawkach zamontowany ch przezmiasto-odkrgcone
s4 nakrgtki od Srub mocui4cych ich oparcia. Krzy2 pornnik zostarprzez
wandali pozbawiony pod5wietlenia, polvyywana jest kostka pzy
niedokoriczonym oltarzu kamiennym, a',tors&va rze1biarza J enigoKuliny.
Proszg o moiliwie srybkienaprawienie tych usterek, bo za chwitl to miejsce
straci sw6j reprezentacyjny charakter.

2. Ile Miasto Gmina Woclawek wydalo fiurdus4, z budZetu miasta na
zam6wienia z wolnej rgki z pominigciem zam6wieri publicznych w latach
2019-2021. Proszg o podanie danych w rozbiciu na poszcz"g6ro" lut .
Jednoczesnie proszg o danie ile wydatk6w poniesiono w I-p6ho cza 2022r.

3' Meszkafcy, a nxlaszczakierowcy poruszai4i sig objazdem irzeztr. szewsk4
maiq sporo uwag, co do tej nowo oddanej arterii. noiieZdzane s4 krawgz:iki
na tukach jezdni przez du2e pojazdy, autobusy majE froblem z wymijaniem.
wlpigfrzenia jezdni na skszy'owaniach z ulicami KaletniczE i ultatowa s4
zby niskie, przez co nie powodui4 wladciwego spowolrrienia ruchq ponadto
brakuje oznakowania poziomego, co nara2a ia ntebezpieczefstwo iiczegolne
osoby piesze oraz rowerzyst6w- proszg o szybkie .,"p.u*i.oi" usterek w
ramach gwarancji i doprowadzenie ulicy do zgodno6ii z nonnami

. py"*ldzl.anymi w prawie budowlanym i ruchu drogowyn.
4. Mieszkancy ulicy paderewskiego prosz4 o usunigcii przez sfuZby miejskie

,a__:dw6ch 
uschnigtych drzewek i nasadzenie w to miejsce nowych.

( t I: .mieszkaniec naszego miasta czuje sig pokrzywdzony
\---z bpgr.- przydziaht mieszkania na ul. celulozowej przez BBM sp. z o. o. pan

jest rencist4, oficerem Wojska polskiego w stopniuiapitana w
stanie spoczynku. Jest zaslu2onym dawcq krwi, od-u""oo1m po.r roinirt u
zdrowia, poniewaz oddal ponad 40 ritr6wkrwi dla spoleczenstwa. od zots r.
posiada orzeczerie o umiarkowanym stopniu niepehrosprawno6ci. W
pierwszym etapie rozpatrywaniu mieszkanc6w uzyskal: pozycjg,a drugim

miejsce z bardzo nisk4 hczb4 6 pu'Jd6w. Ta osoba mieszkaiarnotnie
wynajmuj4c lokal na ul. we Wtoclawku. prosze pana
prezydenta o szczegolowe wyjasnienie tej sprawy.



6. Mieszkaricy MichelinakorSstajacy z ulicy Swietlanej prosz4 ponownie owlpelnienie licznych ubykOwjlidni pralctycznie najej calej dlugodci. Z tejdfugiej stosunkowo drogi kor4rsta *iJfu."*..ryst6w, lft6rych irytuje czgsteomijanie wybojow.
7. Proszg o informacjg za jak4 kwotg miesigcmie MBM sp. z o. o. wynajmuje
- Lo,*.:r:r.nia na swoje biura przy ut. putaskieeo 6 Iokal B 2.d. w zwrqzl(u ztragicm4 wojn4 na Ukrainie, mies-zkancy miasta pytaja jakwygJ4da zabezpieczenle *L"t"*i* prr.i gro-z;q 

"*"otualnych nalot6w wprrypadku gdyby doszlo do agresji ou fott'g ze strony Rosji. Ile w naszym

ilfi:::l::, 
schron6w p."""i-lot ri""y"h, j.k s+ *yp.sazone i ile os6b mog4
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